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5/11 1979.

Reine Gustafsson, 
Rolf Theblin, 
Lennart Öberg, 
Rudolf Walldén, 
Bengt Broberg, 
Karl Liliequist

från kansliet: Einar Wikberg

förhindrade: Suzanne Dettner/Mathiasson, 
Hans Troedsson (sjuk), 
Kaj Alm, 
Nils-Uno Törnqvist.

§ 151: Godkända protokoll:

Föredrogs ÖS-protokoll nrs 13, 14, 15 och 16, vilka god
kändes i föreliggande skick utom i fråga om nr 15, i vilket 
§ 145 blev föremål för strykning av raderna 7-12.

§ 152: Efter fotbollsårsmötet:

Redovisades förloppet av sektionsårsmötet i fotboll den 
30/10 och det därefter följande styrelsesammanträdet. Douglas, 
nyvald fotbollsordförande redogjorde för arbetsuppläggning på 
olika kommittéer. Tävlingskommitté: Olle Hellström och Gösta 
Knivsta Sandberg tillsammans med en tränare, som ännu ej var 
tillsatt men beräknades bli norrmannen Arwe Mokkelboost 
med en kontraktstid av 3 år och en lön inkl. sociala kostnader 
kring c:a 150.000 kronor. Så snart avtal är klart kommer detsamma 
att hänskjutas till ÖS för godkännande.

§ 153: Inför årsmötet 19/11:

Rapporterades lokal i Salénhuset, Norrlandsgatan 15, vara 
förhyrd till en kostnad av kr. 300:-/tim. Måltid hade offererats 
för kr. 41:-. Beslöts subventionera densamma för mötesdeltagarna 
till ett pris av kr. 20:- Årsmötesstart kl. 19.00.

§ 154: Ishockeyekonomi:

Redogjorde Bengt Broberg för bakgrunden till ishockeysek
tionens bokslut. Genom att ha tvingats till dyrbara investeringar 
i nya spelare 1978 och genom avskrivning äldre skulder hade års
resultatet blivit negativt. Den nu inledda säsongen syntes kunna 
åstadkomma mera balans mellan kostnader och inkomster. Halvårs
bokslut utlovades i fortsättningen.

§ 155: Stora sektionsträffen:

Föreslogs träffen med samtliga sektionsstyrelser äga rum 
någon gång januari-februari 1980. Samtliga styrelser inbjuds.

(forts.)
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§ 156: Inför jubileumsåret:

Diskuterades programpunkter för firandet av föreningens 
annalkande jubilteemaår. I fråga om en speciell tidskrift föreslog 
Douglas, att den skulle göras som ett dubbelnummer av ”Djur
gårdaren” och att en redaktionskostnad på 10.000 kr. måste anses 
skälig. Att utse en jubileumskommitté för att ta itu med alla 
arrangemang och förslag därtill liksom till utmärkelser till 
personer innanför och utanför föreningen etc. kunde uppskjutas 
till fram på nyåret. Sammanträdet uttalade sig för att jubileums
skriften skulle gratis tillställas alla medlemmar som en liten 
gentjänst för deras villighet att betala årsavgiften.

§ 157: Fotbollsstipendiat:

På förslag av fotbollssektionen beslöts utse Thomas Hans
son, studerande vif fotbollsgymnasiet och under höstsäsongen 
kvalificerande sig till A-laget, såsom emottagare av ett 
stipendium på 1.000 kr. ur Ernst Nilssons minnesfond.

§ 156: Va1 av ständig medlem:

Uppdrogs åt Reine Gustafsson och Karl Liliequist ta fram 
lämplig kandidat att tilldelas ständigt medlemskort vid årsmötet.

§ 159: Instruktion för valberedning:

För att undvika en upprepning av förhållandena kring 
fotbollssektionens valberedning diskuterades den av stadgarna 
föreskrivna men hittills ”glömda” instruktionen för denna be
redning. Uppdrogs åt Harry Holmberg och Liliequist att utarbeta 
lämplig formulering att föreläggas årsmötet.

§ 160: Övriga ärenden:

Seslöts tillfråga Birger Sandberg att ställa sig till för 
fogande som ordförande vid årsmötet. I händelse han ej beräknas 
vara på plats ("tjänsteresa” med fotbollslandslaget i Kina) skall 
Ulf Adelsohn kontaktas.

Redogjordes för uppvaktningar gjorda för bl.a. Ingvar 
Norén (70) och Lennart Johansson (50) i AIK. Delegationerna hade 
smält ner till att omfatta blott 2 resp. 3 man men presenternas 
antal hade kunnat bibehållas och största tacksamhet hade också 
riktats mot föreningen för välvillig hågkomst av de två födelse
dagsbarnen. ______

En träff före årsmötet den 19/11 fastställdes till kl. 1
på Salénhuset för iordningställande av sedvanliga arrangemang.

Vid protokollet: Justeras:

Vid protokollet:


